



Han Chiang 100th Anniversary Celebration: Centennial Parade

韩江百年校庆《薪火相传 跨越世纪游》

韩江百年·薪火相传。

源自于一九一九年十月，檳城韩江家庙由十七个始创领导人发起创建韩江学校，至今已百载。该校初设于吉宁街韩江家庙内，由一开始十数张简陋桌椅，经历了近百年的风吹雨打，一代一代的改革创新，逐渐扩建成为今天由韩江小学，韩江中学和韩江传媒大学学院，三校并立的宏观局面，也为马来西亚华教竖立了一个标榜性的模范标志。

今年是韩江的百年盛宴，秉承着薪火相传的精神，三校将合力联办一系列的活动配合庆典，在韩江编年史中留下光辉的一章。

韩江百年薪火相传第一部曲 - 火炬传承

2019年7月14日，早上7时30分。

起步于韩江家庙潮州会馆 (Chulia Street)，展开一段超越五公里长的火炬传承行动，由火炬手一棒一棒交替传送，由始创地韩江家庙传递至韩江小学，韩江中学和韩江传媒大学学院，穿越特制的时间隧道，进入韩江中学点燃炬光。其中包括由联办局提供的自行车，人力三轮车，以及 Hop On Hop Off 开蓬巴士陪同火炬手携手前行并进，浩浩荡荡抵达韩江中学。四个组别基于名额有限，请欲参与者报名从速，先到先得。

有意参与者可以到韩江小学副校长室报名（负责人谢佩嘉副校长及王鏞璉副校长）联络号码 04-2811242。

有意赞助这项活动的善心人士也可联系我们，凡赞助 RM 2000 或以上者可乘搭人力三轮车参与游行（先报名先得）。

*请在表格的 E 项填上赞助数额。

谢谢大家。

日期 Date : 14/7/2019 (Sunday) 时间 Time : 7:00 a.m. - 10:00 a.m. 起点 Venue : 韩江家庙 (潮州会馆) 终点 : 韩江中学 报名截止日期 Closing Date : 11/6/2019		在籍学生及家长通过 学校报名 报名费包括一件 T-恤及 10 令 吉义卖会固本		报名费 Registration Fee -A 火炬跑- RM 40 -B 自行车(自备)- RM 40 -C 自行车(大会准备)- RM 60 -D Hop-On Hop-Off - RM 80 -E 人力三轮车-以赞助方式					
	姓名	身份证号码	班级/ 单位	T 恤 尺码	报名费 (RM)				赞助数额 (RM)
					A	B	C	D	
1					<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 60	<input type="checkbox"/> 80	
2					<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 60	<input type="checkbox"/> 80	
3					<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 60	<input type="checkbox"/> 80	
4					<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 60	<input type="checkbox"/> 80	
5					<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 60	<input type="checkbox"/> 80	
					总额: (RM)				

参与者联络资料 Participants Contact information

手机号码 H/Phone No: _____ 紧急联络电话 / Emergency Contact No: _____

邮箱 Email Address : _____

以现款/支票付予 Payment cash / cheque to PIBG SJKC HAN CHIANG

参加同意书 Declaration of Participants:

我, _____ (个人/与孩子) 如在活动期间有任何意外事故, 责任自负, 决不向主办当局追究。

I, _____ (individual / along with children) in events of unfortunate occurrence, am fully responsible and the organizer of Han Chiang Centennial Tour : Legacies Beyond A Century shall bear no liability.

签名 / Signature _____

日期 / Date _____

T 恤尺码总数 Total of T-Shirt Size : 成人 Adult : XS _____ S _____ M _____ L _____ XL _____ 2XL _____ 3XL _____
 孩童 Children : 30 _____ 32 _____ 34 _____ 36 _____ 38 _____ 40 _____ 42 _____ 44 _____



Han Chiang 100th Anniversary Celebration: Centennial Parade

韩江百年校庆 《薪火相传 跨越世纪游》

Centennial Parade

Founded in October 1919, 17 founders of Penang Han Chiang Temple begun their effort to start up Han Chiang Primary School a hundred years ago. The school begun at Keling Street in Penang Han Chiang Temple with only around ten tables. Withstanding the hardship for a hundred years, transformations been made throughout years has built up a strong foundation for Han Chiang Primary School, Han Chiang Secondary School and Han Chiang Multimedia University. The images of three institutions together are magnificent and made an exemplary for the other Malaysian Chinese schools.

This year is the centennial of Han Chiang institutions, withholding the spirit of passing down the legacies; the three institutions will hold a series of activities and celebrations so that these could leave a glorious chapter in Han Chiang history.

Kick-start of Han Chiang Centennial Tour – Torch Inheritance

14th July 2019, 7.30am.

Starting at Penang Teochew Association at Chulia Street, there will be a torch passing activities, carried out by the torchbearers over the length of 5km. The torchbearers will pass the torch from one to another, starting at Penang Teochew Association, passing through Han Chiang Primary School, Han Chiang Secondary School and Han Chiang Multimedia University, entering the time tunnel and eventually light up the final highlight in Han Chiang Secondary School. Bikes, trishaw and Hop On Hop Off double decker bus which will be provided by the co-organising parties, will then accompany the torchbearers to go through the course and reach at Han Chiang Secondary School.

Due to the limited quota of the four groups, for those who are interested please register yourselves as soon as possible as it is a first come first serve basis.

For those who are interested, please walk in to the office of Han Chiang Primary School to register to Ms. Cheah Pei Chia or Ms. Ong Ai Lean. You can also contact these two personnel for any enquiries at 04-2811242, during school office hours.

For those who are interested in sponsoring to this event, are also welcomed. For those who sponsor RM 2,000.00 and above, you'll get a chance to join the run on a trishaw tour (first come first serve). *Please fill in the amount of sponsor in column E.

Thank you so much for your participation.

Date : 14/7/2019 (Sunday) Time : 7:00 a.m. – 10:00 a.m. Venue : Penang Teochew Association Ending : Han Chiang Secondary School Closing Date : 11/6/2019		Students and parents of Han Chiang Primary School students are required to register through school Registration fee including a T-shirt and RM10 worth of charity sale coupon.			Registration Fee - A Torch Run– RM 40 - B Bike (Self brought)– RM 40 - C Bike (Provide by the organizer)–RM 60 - D Hop-On Hop-Off Bus– RM 80 - E Trishaw-Sponsorship				
	Full Name	I/C No	Class/ Unit	T-shirt size	Registration Fees(RM)				Sponsorship amt. (RM)
					A	B	C	D	E
1					<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 60	<input type="checkbox"/> 80	
2					<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 60	<input type="checkbox"/> 80	
3					<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 60	<input type="checkbox"/> 80	
4					<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 60	<input type="checkbox"/> 80	
5					<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 40	<input type="checkbox"/> 60	<input type="checkbox"/> 80	
					Total (RM)				

参与者联络资料 Participants Contact information

手机号码 H/Phone No: _____ 紧急联络电话 / Emergency Contact No: _____

邮箱 Email Address : _____

以现款/支票付予 Payment cash / cheque to PIBG SJKC HAN CHIANG

参加同意书 Declaration of Participants:

我, _____ (个人/与孩子)如在活动期间有任何意外事故, 责任自负, 决不向主办当局追究。

I, _____ (individual / along with children) in events of unfortunate occurrence, am fully responsible and the organizer of Han Chiang Centennial Tour : Legacies Beyond A Century shall bear no liability.

签名 / Signature

日期 / Date

T恤尺码总数 Total of T-Shirt Size : 成人 Adult : XS _____ S _____ M _____ L _____ XL _____ 2XL _____ 3XL _____

孩童 Children : 30 _____ 32 _____ 34 _____ 36 _____ 38 _____ 40 _____ 42 _____ 44 _____